
Zápisnica č. 12/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 26. 5. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Maroš Finka, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, dekan FEI Ján Vajda, 
dekan FIIT Ľudovít Molnár, zástupcovia fy. PROINST (k bodu 1.) 

 
Neprítomní:  Dušan Petráš, Pavel Timár 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Výstavba novej FIIT STU v lokalite Mlynská dolina – prezentácia (pror. Janíček) 
2. Stav prípravy Univerziády 2008 (pror. Kalužný) 
3. Stratégia  rozvoja komplexného systému zabezpečenia kvality (QAS) na STU (prorektori 

Finka, Redhammer, Kalužný) 
4. Projekt nadstavby a stavebných úprav objektu budovy MTF na Bottovej ulici v Trnave 

(pror. Janíček) 
5. Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu profesor (pror. Redhammer) 
6. Príprava STU na projekty centier excentnosti a budovania Výskumného centra STU (pror. 

Redhammer) 
7. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Stav prípravy Univerziády 2008 (pror. Kalužný) 
2) Dotazník pre kvalitu vzdelávania na STU (pror. Kalužný)) 
3) Stratégia  rozvoja komplexného systému zabezpečenia kvality (QAS) na STU (prorektori 

Finka, Redhammer, Kalužný) 
4) Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu profesor (pror. Redhammer) 
5) Príprava STU na projekty centier excentnosti a budovania Výskumného centra STU (pror. 

Redhammer) 
6) Návrh na odsúhlasenie nájomnej zmluvy s I. E. Systems, spol. s r. o. (pror. Janíček). 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  4/7/2008, 1/9/2008 
 
Nesplnené úlohy:  1/10/2008 – termín plnenia predĺžený do 30.6.2008 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Prorektor Janíček: 
- Informoval o stretnutí s ministrom školstva Mikolaiom. Konštatoval, že rokovanie 

prebehlo pozitívne a bolo prisľúbené financovanie novej budovy FIIT, financovanie 
kanalizácie. 

- Informoval o podpise zmluvy o budúcej zmluve na riešenie majektového vysporiadania 
pozemkov v Trnave. 

 
Prorektor Redhammer: 
- Informoval o konferencii APVV.  
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- Informoval o zverejnení výzvy na predkladanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ. 
Upozornil na nevyhnutnosť dôslednej kontroly režimu prípravy projektov. 

 
Rektor Báleš: 
- Informoval o priebehu rokovania SRK.  
- Informoval o zriadení komisie pre finančný informačný systém a problémoch FIS Sofia, 

o prvej alternatíve metodiky pre rozpis dotačných prostriedkov na rok 2009, o návrhu 
nových členov AK Vlády SR. 

 
 
K bodu 1 Výstavba novej FIIT STU v lokalite Mlynská dolina – 

prezentácia (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Uviedol celú problematiku a zástupcovia fy PROINST, spol. s r. o. Košice 

prezentovali zastavovaciu a objemovú štúdiu objektu FIIT STU. Členovia 
vedenia STU pripomienkovali predloženú štúdiu. Táto bude prístupná na 
webovskej stránke STU na internú oponentúru. Pripomienky sa týkali najmä 
orientácie objektu a jeho hlavného vstupu, napojenia objektu na pešie ťahy 
a obsluhy parkovísk, typologických nedostatkov projektu, dimenzovania 
učební a ďalších zariadení, lokalizácie auly. Projektanti odpovedali na 
niektoré položené otázky.  
Pror. Janíček upozornil na projektové zámery v širšom zázemí lokality 
výstavby. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/12/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave projektu výstavby novej budovy FIIT 
STU. Stanovisko k štúdii bude spracované po zosumarizovaní pripomienok na základe 
zverejnenia na webe. 
 
 
K bodu 2 Stav prípravy Univerziády 2008 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval o stave prípravy letnej univerziády 2008. Konštatoval, že minister 

školstva doplnil rozpočet v položke tovarov a služieb. 550 účastníkov bude 
bývať na ŠD Mladá garda, 70 v Trnave. Dokončovanie investičných zámerov 
je v uspokojivom štádiu. Navrhol rokovať s futbalovým zväzom ohľadne 
osvetlenia a sedadiel. Chýbajú ešte prostriedky na vybavenie šatní. Bude 
potrebné vytvoriť banner na web stránke STU, kde sa budú zverejňovať 
výsledky súťaží.  

Pror. Janíček: Informoval o poverení doc. Bobríka rokovaním s futbalovým zväzom. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/12/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy Letnej univerziády 2008 
prednesené pror. Kalužným. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/12/2008 
Vedenie STU súhlasí s alokáciou 12 mil. Sk na majetkovú investíciu na kompletizáciu 
športového areálu STU na ŠD Mladá Garda. 
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Úloha V-STU č. 1/12/2008 
Rektor STU ukladá vytvoriť banner na web stránke STU venovaný Letnej univerziáde 2008. 
T: 15.6. 2008 
Z: pror. Petráš 
 
Úloha V-STU č. 2/12/2008 
Rektor STU ukladá pripraviť zámer na vznik a návrh štatútu športového inštitútu/klubu STU, 
ktorý bude spravovať športové zariadenia STU a garantovať športové aktivity na STU na báze 
rozpočtu s vyrovnanými príjmami a výdavkami pri rešpektovaní prístupu študentov 
k aktívnemu využívaniu športovísk. 
Zároveň rektor STU ruší svoje rozhodnutie o poverení pror. Petrášovi konať v tejto veci. 
T: do 30.6. 08 
Z: doc. Bobrík, pror. Janíček 
 
 
K bodu 3 Stratégia  rozvoja komplexného systému zabezpečenia kvality 

(QAS) na STU (prorektori Finka, Redhammer, Kalužný) 
  
Pror. Finka: Uviedol tento bod rokovania. Vedenie STU prerokovalo materiál v prvom 

čítaní. Pripomienky boli smerované k precizovaniu formulácií v materiáli. 
Členovia vedenia STU postúpia svoje prípadné ďalšie pripomienky do 10 dní 
prorektorovi Finkovi. Materiál bude predmetom schvaľovania na rokovaní 
vedenia STU 9.6.2008 a následne predložená na júnové rokovanie KR STU. 
V kontexte tohto materiálu vedenie STU prerokovalo materiál predložený  
pror. Kalužným, obsahujúci dotazník pre kvalitu vzdelávania pre študentov. 
Pripomienky boli orientované na precizovanie dotazníka. 

 
Úloha V-STU č. 3/12/2008 
Vedenie schvaľuje dotazník pre kvalitu vzdelávania pre študentov. Ukladá pror. Kalužnému 
postúpiť dotazník na zverejnenie v AIS a pripraviť výzvu pre študentov zapojiť sa do 
dotazníkového zisťovania. 
T: 15. 6. 2008. 
Z: pror. Kalužný 
 
 
Bod 4 bol stiahnutý z programu rokovania vedenia STU. 
 
K bodu 5 Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu 

profesor (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil návrh Kritérií na získanie titulu docent a kritérií na získanie titulu 
profesor. Navrhol predložiť tento materiál po prerokovaní vo vedení STU na 
diskusiu vo VR STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/12/2008 
Vedenie berie na vedomie materiál „Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie 
titulu profesor“ a súhlasí s predložením na diskusiu vo VR STU na prvé čítanie. 
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K bodu 6 Príprava STU na projekty centier excentnosti a budovania 
Výskumného centra STU (pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Uviedol materiál „Príprava STU na projekty centier excelentnosti a možnosti 
budovania Výskumného centra STU. Upozornil na problematické formulácie 
vo výzve na podávania projektov. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/12/2008 
Vedenie STU prerokovalo materiál „Príprava STU na projekty centier excelentnosti“, vzalo 
obsah tohto materiálu na vedomie a súhlasí s navrhovanými krokmi. 
 
Uznesenie V-STU č. 3/12/2008 
Vedenie STU odporúča rektorovi STU zaviazať dekanov fakúlt STU, že nebudú vo veci 
prípravy a podávania projektov financovaných zo štrukturálnych fondov konať v mene 
univerzity. 
 
Úloha V-STU č. 4/12/2008 
Rektor STU ukladá pror. Redhammerovi intenzívne rokovať s príslušnou agentúrou na 
vyjasnení obsahu výzvy a na nájdení riešenia vybudovať centrálnu výskumnú infraštruktúru 
„Výskumné centrum STU“ na báze centier excelentnosti – z prostriedkov štrukturálnych 
fondov EÚ a vlastných prostriedkov STU a následne predložiť riešenie na rokovanie vedenia 
STU vrátane smernice rektora pre predkladanie projektov. 
Z: pror. Redhammer 
T: 30. 6. 2008. 
 
Úloha V-STU č. 5/12/2008 
Rektor STU ukladá vytvoriť projektové stredisko štrukturálnych fondov STU vo vhodnej 
štruktúre (predpoklad s 3 pracovníkmi pre rok 2008) s cieľom zabezpečiť hladkú prípravu 
a realizáciu projektov štrukturálnych fondov na STU (centier excelentnosti). 
Z: Redhammer 
T: 31. 7. 2008. 
 
Úloha V-STU č. 6/12/2008 
Vedenie STU súhlasí s použitím finančných prostriedkov na vybudovanie projektového 
strediska štrukturálnych fondov a ukladá dopracovať vhodný mechanizmus financovania 
projektov centier excelentnosti na STU. 
Z: Kvestorka Žideková, pror. Redhammer 
T: 31. 7. 2008. 
 
 
K bodu 7 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil návrh na udelenie titulu Dr. h. c. pre bývalého rektora budapeštianskej 
univerzity prof. Molnára. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/12/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh na udelenie titulu Doctor honoris causa bývalému 
rektorovi budapeštianskej univerzity prof. Molnárovi. 
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2) Rektor Báleš: 
Vzhľadom na začiatok nového funkčného obdobia navrhol do orgánov Priemyselného 
inštitútu – VUZ v Bratislave nasledujúcich reprezentantov STU. 
Do predstavenstva: prof. František Janíček, doc. Ľubomír Šooš 
Do dozornej rady: doc. Ján Vajda, Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/12/2008 
Vedenie schvaľuje návrh rektora STU na zástupcov do orgánov Priemyselného inštitútu – 
VUZ nasledujúcich reprezentantov STU: 
Do predstavenstva: prof. František Janíček, doc. Ľubomír Šooš 
Do dozornej rady: doc. Ján Vajda, Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík. 
 
3) Rektor Báleš: 

Rektor STU ďakuje za organizáciu podujatia „Retročaj“ prorektorovi Janíčkovi a jeho 
kolektívu vrátane študentskej rady a žiada ho predložiť návrh na odmeny za jeho 
prípravu.  

 
4) Prorektor Finka: 

Pror. Finka informoval o rokovaní o príprave projektu pre modernizáciu hlasových 
služieb na STU. Odporučil rozdeliť v ďalších krokoch obstarávanie dodávky technológií 
od dodávok vlastných hlasových služieb. Pror. Redhammer upriamil pozornosť na 
očakávanú výzvu štrukturálnych fondov na informatizáciu, v rámci ktorej by mohla byť 
investičná časť modernizácie realizovaná. 

 
5) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na schválenie NZ s firmou I. E. Systems, spol. s r. o. 
 
NZ s nájomcom I. E. Systems, spol. s r. o., Konopná 38, Bratislava. Predmetom je prenájom 
nebytových priestorov v objekte SjF STU v Ťažkom laboratóriu – výrobne, laboratórne 
a skladové priestory o celkovej výmere 189 m2 za účelom konštrukčných činností v oblasti 
strojárstva. Doba nájmu od 15.5.2008 do 14.4.2013. 
 
Uznesenie V-STU č. 6/12/2008 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom nájomnej zmluvy s I. E. Systems, spol. s r. o. 
 
6) Prorektor Kalužný: 

Informoval o konzultácii na MŠ SR, v zmysle ktorej boli akreditačné práva na študijné 
programy podľa delimitačného protokolu realizované na UM STU pridelené STU 
s predpokladom realizácie na fakultách. 

 
Úloha V-STU č. 7/12/2008 
P. rektor ukladá pror. Kalužnému požiadať Ministerstvo o súhlas s realizáciu akreditovaných 
študijných programov na UM STU vzhľadom na organizačnú zmenu. 
Z: Prorektor Kalužný 
T: ihneď 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


